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§Protokoll fört vid ledningsgruppsmöte BIG 2024-06-14  

  

Närvarande:  
Anna-Karin Wågberg Sperring Styrning och stöd 

Pernilla Dalborg  Social hållbarhet  

Jens Gagge   Styrning och stöd  

Nanny Hörnqvist  BIG  

Måns Jennehag  Polisen  

Charlotte Molarin  Polisen  

Charlotte Oster  Livsmiljö Gävle  
 

  

Delges närvarande, Camilla Vallgren, Marie Olsson, Anne Jäder samt 

kommunstyrelsen.  

  

§ 1 Mötets öppnande   

Mötesordförande Anna-Karin Wågberg Sperring hälsade välkommen och 

öppnade mötet.   

  

§ 2 Dagordning  

Dagordningen godkändes.  

  

§ 3 Föregående protokoll  

Föregående protokoll godkändes och lades till handlingarna.  

  

§ 4 Arbetsgruppens aktuella insatser  

Nanny gick igenom utskickat dokument. Se bifogat dokument.  

  

§ 5 Aktuellt från respektive huvudman  

Representanten för respektive huvudman beskrev vad som är aktuellt 

inom dess verksamhetsområde.  
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Styrning och stöd/säkerhetsavdelningen:  

POSAM -verksamheten kommer förändras Gästrike räddningstjänst har 

sagt upp avtalet med välfärd Gävle 

Man bör fundera på hur organisationen ska se framåt och vilka som ska 

ingå. 

 

Länsstyrelsen har sammankallat de som arbetar med Gävleborg mot 

narkotika, brottsförebyggande arbete och ANDTs frågor för att hitta 

närmare samverkan mellan dessa verksamheter. 

  

Social hållbarhet:   

Gävle mot narkotika: Kampanjen förflöt utan större komplikationer. Vi 

har utvärderingsmöte 17/6, så vi kan uppdatera mer på höstens första LG 

 

Gävle kommuns första HBTQI-råd äger rum idag 17/6. Vi hoppas på bra 

uppslutning, men eftersom vi initialt inte tillämpar att man måste anmäla 

sig i förtid vet vi inte hur många som ämnar delta. Representant från 

RFSL samt Gävle Pride deltar alltid. Vi återkommer med hur rådet gick 

 

Inom ramen för stadsdelslyftet främjar vi sommarlovsaktiviteter för barn 

unga och ger därför medel till vissa föreningar. Exempel: 

 

Gefle IF får medel dels för att de i år organiserar särskilda tjejgrupper 

under Summercamp. Detta som ett försök att öka deltagandet av 

målgruppen flickor till aktiviteten 

Helges IF får medel för ”stärkt ledarskap”. Avtalet syftar till att öka den 

upplevda tryggheten i Andersberg genom att stärka ungdomar och vuxna 

som har bärande relationer till boende i stadsdelen. Man kommer 

genomföra insatser riktade till målgruppen unga vuxna i form av 

spontanaktivitet, uppsökande och relationsskapande verksamhet samt 

möjliggöra förstärkt närvaro av unga ledare i befintliga aktiviteter för 

yngre barn 

 

Gävle kommun har idag inget fungerande ungdomsråd, något vi måste 

råda bot på. Enheten för social hållbarhet avser att, tillsammans med UG, 

titta på möjligheten att i stället för råd ha referensklasser i olika 

åldersgrupper och rektorsområden. Dessa klasser kan fungera som 

referens-/dialog- och testgrupper för olika kommunala verksamheter som 

av olika anledningar och syften vill komma i kontakt med målgruppen 

barn och unga 
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För ca ett år sedan kontaktade vi UG för att diskutera elevers bristfälliga 

simkunskaper generellt. Vi hade då tittat på det antal elever som inte når 

kunskapskraven i idrott pga att de inte kan simma 200 m. 

Vi tittade då på den reviderade simplanen som UG tagit fram och 

resonerade kring vad man skulle kunna göra för att fler elever ska lära sig 

att simma. Med i dialogen var även svenska simsällskapet. 

UG valde dock att inte vidare prioritera arbetet med simning vid 

tidpunkten, därför har detta erbjudande om stöd från enheten för social 

hållbarhet legat på vänt. 

 

Att inte kunna simma är, förutom en jämlikhetsfråga, en säkerhetsfråga. 

Nu har en färsk undersökning från Svensk simidrott kommit (maj 2024), 

som visar att endast 61 % av alla barn i åldrarna 4–17 år är simkunniga, 

en minskning med 2 procentenheter jämfört med undersökningen 2022.  

Det följer samma trend som Skolverkets undersökning från läsåret 

2021/22, som visade att 7 % av eleverna i årskurs 6 inte kan simma 200 

meter, en ökning jämfört med två procentenheter från tidigare år. Det 

innebär i praktiken att 8 300 elever i Sverige lämnar mellanstadiet i juni 

utan att kunna simma inför sommarlovet. 

Enheten för social hållbarhet kommer att kontakta UG igen med 

anledning av denna nya rapport. 
 

Livsmiljö:  

En omorganisation pågår inom Livsmiljö Gävle. Charlotte Oster kommer 

i och med det inte längre vara Jonas Norström Petterssons chef. 

Ny chef kommer istället att bli Linda Willams Mattsson som också 

kommer ingå i BIGs ledningsgrupp i stället för Charlotte.  

Den nya enheten som BIGs tjänst kommer ingå i, kommer att heta 

”Mötesplatser unga”. Under denna enhet kommer också den tjänst som 

arbetar med olika stöd till fritidsgårdarna, ansvarig för lovaktiviteter, samt 

anställda på kulturskolan att ingå. 

 

Jonas kommer i denna omorganisation påbörja en ny tjänst på 50% där 

han ska vara chef över de som arbetar med fritidsgårdarna och 

lovaktiviteter. En ny person ska med anledning av ovan, anställas på 50% 

på BIG, rekryteringsprocessen ska ske direkt efter sommaren. 

 

Just nu genomförs de årliga redovisningarna som fritidsgårdarna gör för 

tjänstepersoner på Livsmiljö Gävle och politiker. 
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Besök kommer göras på olika lovaktiviteter som fått medel för sin 

verksamhet för att följa upp hur aktiviteterna fungerar. 

 

Inom ramen för stärkta fritidsgårdar har projektet MVP-fritid nu startat 

upp. Emmy Lundberg är anställd som projektledare. 

  

Polisen:   

Charlotte och Måns gör en lägesbild över hur skolavslutning och student 

sett ut i Gävle i år.  

 

En ny samverkansstruktur kallad BOB – Barn och unga i organiserad 

brottslighet, ska stärka arbetet mot att barn och unga hamnar i grov 

kriminalitet har startats upp i Gävle. Polisen, kommun och länsstyrelsen 

har träffats för att skapa en första övergripande planering över hur 

samverkan och arbete kommer att se ut framåt.  Till grund för planeringen 

ligger utifrån kartläggning över Gävles situation vad gäller bland annat 

den organiserade brottsligheten.  

  

§ 6 Besök och presentation från Polisens avdelning ISÖB - 

Internetrelaterade sexuella övergrepp mot barn. 

  

§ 7 Övriga frågor  

Inga övriga frågor lyftes.   

  

§ 8 Mötet avslutas  

Anna-Karin tackade för visat intresse och avslutade mötet.  

  

  

Vid protokollet  Justeras   

  

Nanny Hörnqvist  Anna-Karin Wågberg Sperring  


